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Protokół przed zatwierdzeniem przez Radę Miasta 
 

 
PROTOKÓŁ NR V/2017 

z obrad V Sesji nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
która odbyła się w dniu 2 marca 2017r. w godz. 15.00 – 15.35 

w sali Rady Miasta. 
 
Podjęto uchwały: 
 
V.32.2017 w sprawie zamiaru utworzenia Klubu Seniora „Senior+” 

 
 
Ad. 1. 
Otwarcie V Sesji nadzwyczajnej Rady Miasta, stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 
Otwarcia V Sesji nadzwyczajnej Rady Miasta dokonał Łukasz Kasza- 
Przewodniczący Rady Miasta, który powitał zebranych, oraz zaproszonych gości.  
 
W sesji nie uczestniczyła radna Bernadeta Magiera – usprawiedliwiona.  
 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad Sesji otrzymali wszyscy radni.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Ad.2 
Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Radnego. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Łukasz Kasza odczytał Postanowienie Nr DBB-777-
1/17 Komisarza Wyborczego w Bielsku-Białej z dnia 1 marca 2017r. w sprawie 
obsadzenia wygasłego mandatu z listy kandydatów na radnych nr 4 Komitetu 
Wyborczego Platforma Obywatelska RP w okręgu wyborczym nr 2 utworzonym 
dla wyboru Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój.  
 
Postanowienie Komisarza Wyborczego stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Łukasz Kasza odczytał rotę ślubowania: „Wierny 
Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 
gminy i jej mieszkańców.”   
 
Ślubowanie, z dodaniem słów „tak mi dopomóż Bóg”  złożył radny Ryszard 
Rakoczy.  
 
Ad.3 
Wybór Komisji uchwał i wniosków. 
Tadeusz Sławik 
- W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam do pracy radnego 
Piotra Szeredę - wyraził zgodę. 
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Józef Kubera 
- W imieniu Klubu Radnych Dla Jastrzębia zgłaszam do pracy radną Urszulę Sobik  
- wyraziła zgodę.  
 
Głosowanie radnych: za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Damian Gałuszka - Wiceprzewodniczący Rady Miasta  
- Stwierdzam, że skład komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego 
protokołu.    
 
Ad.4 
Podjęcie uchwał w sprawach. 
 
Tadeusz Sławik-Radny RM 
Proszę o 10 min. przerwy dla Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość. 
 
Damian Gałuszka - Wiceprzewodniczący Rady Miasta  
Zarządzam 10 min. przerwy. 
 
PRZERWA 15.10-15.25 
 
Łukasz Kasza-Przewodniczący Rady Miasta 
Przechodzimy do realizacji pkt.4 tj.podjęcie uchwał w sprawach określonych we 
wniosku o zwołanie sesji nadzwyczajnej. Bardzo proszę Komisję uchwał i 
wniosków o przedstawienie pierwszego projektu.  
 
Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Piotr Szereda  –  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój, 

Opinia Komisji  Skarbu – negatywna. 

Łukasz Kasza Przewodniczący Rady Miasta   
- Czy są pytania, bądź uwagi do projektu uchwały? Nie widzę. Jeżeli nikt nie ma 
pytań, bądź uwag, toczyła się też Komisja Skarbu na której projekt był 
przedstawiany i jeżeli nie ma uwag, to przechodzimy do głosowania. 
 
Szymon Klimczak-radny RM 
Panie Przewodniczący. 
 
Łukasz Kasza Przewodniczący Rady Miasta   
Ale pytałem. 
 
Szymon Klimczak-radny RM 
Przepraszam. 
 
Łukasz Kasza Przewodniczący Rady Miasta   
Proszę. 
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Szymon Klimczak-radny RM 
Panie Przewodniczący zastanawiam się, bo tutaj jest bardzo obszerna zmiana 
tzn. aż 35 mln zł oszacowano, czy 30,5 mln zł tak oszacowano na Komisji Skarbu 
i myślę, że zasadnym byłoby aby pani Prezydent przestawiła też pozostałym 
Radnym, którzy nie tylko byli na Komisji Skarbu. Dziwię się, że państwo nie 
macie pytań, którzy nie uczestniczyli? Owszem, nie tylko członkowie Komisji 
dzisiaj uczestniczyli w posiedzeniu, ale liczę na prezentację ze strony pani 
Prezydent. Wyglądało to, że nie było pytań, ale myślę, że pozostali Radni też…  
 
Łukasz Kasza Przewodniczący Rady Miasta   
Szanowni Państwo, umawialiśmy się tydzień temu na tą sesję i było określone, 
jakie projekty i kiedy Komisja Skarbu. Każdy mógł przyjść na Komisję Skarbu, a 
ponadto zawsze procedura odbywa się tak, że prezentujemy projekt uchwały, 
zakładamy pytania i można doprecyzować. Więc, tutaj prezentacji osobnej nie 
oczekiwałem, ale pojawiło się pytanie, więc nie wiem, czy ktoś sobie jeszcze 
życzy takiej prezentacji, bądź pani Prezydent chce teraz zabrać głos w sprawie 
tego projektu uchwały? 
 
Anna Hetman-Prezydent Miasta 
Panie Przewodniczący ten projekt uchwały jest rzeczywiście bardzo obszerny, ale 
myślę też bardzo czytelny i tak, jak zostało powiedziane na Komisji Skarbu, że są 
tam zadania oczekiwane od wielu lat. Takie, przy których będziemy się ubiegać o 
środki zewnętrzne i tutaj nas trzymają tak mocno terminy, bo jest to 8 marca, 15 
i 31 marca. Więc, zadania które są ważne ze względu na wcześniej już podjęte 
decyzje, czy zadania projektowane i wśród tych zadań jest również i tutaj nikt 
tak bezpośrednio nie powiedział, ale myślę, że chodzi również o zadanie które już 
od dawna jest w budżecie i WPF, czyli Dom Solidarności. Jeśli, bo mam akurat w 
tym zakresie przygotowaną prezentację, bo państwo jeszcze na poprzedniej 
Komisji Skarbu wspominaliście, aby rozszerzyć informację i powiedzieć, na jakim 
to w tej chwili etapie jest i w związku z tym, jeśli jest taka potrzeba, to w tym 
zakresie taką prezentację mogę przedstawić. Jeśli jest natomiast potrzeba 
omówienia poszczególnych innych zadań, to oczywiście też możemy to zrobić po 
raz drugi.  
 
Łukasz Kasza Przewodniczący Rady Miasta   
Jeśli się pojawi taka potrzeba, a najpierw pytajmy Radnych, czy są jakieś 
pytania, bądź uwagi? Nie widzę takiej potrzeby, na Komisji Skarbu było gro 
Radnych nie pochodzących z tej Komisji. Z braku innych uwag i pytań 
przechodzimy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały w proponowanym 
brzmieniu?  
 
Projekt uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój nie został przyjęty przez Radę Miasta. 
 
Głosowanie : za – 7, przeciw – 12, wstrzymujących się - 1 
 
Przewodniczący  Rady Miasta – Łukasz Kasza. 
- Stwierdzam, że Rada Miasta odrzuciła projekt uchwały większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 
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Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Piotr Szereda  –  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 
rok.   
 
Opinia Komisji  Skarbu – negatywna. 

Łukasz Kasza Przewodniczący Rady Miasta   
- Czy są pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie widzę. Otwieram głosowanie.  
 
Alina Chojecka-radna RM 
Bardzo proszę o 7 min. przerwy. 
 
Łukasz Kasza Przewodniczący Rady Miasta   
Dobrze, udzielam 7 min. przerwy. 
 
PRZERWA 15.30-15.35 
 
Łukasz Kasza Przewodniczący Rady Miasta   
Kto jest za przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu?  
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok nie został przyjęty przez Radę Miasta.  
 
Głosowanie : za – 7, przeciw – 12, wstrzymujących się - 1 
 
Przewodniczący  Rady Miasta – Łukasz Kasza. 
- Stwierdzam, że Rada Miasta odrzuciła projekt uchwały większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków Piotr Szereda  –  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zamiaru utworzenia Klubu Seniora „Senior+”.   
 
Łukasz Kasza Przewodniczący Rady Miasta   
Myślę, że akurat ten projekt wymaga pewnego omówienia. Bardzo proszę panie 
Prezydencie o przedstawienie, ponieważ ten projekt w sposób szybki wpłynął w 
celu dzisiejszego podjęcia i bardzo proszę o przedstawienie również tego, 
dlaczego w takim tempie obradujemy nad tym projektem? 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Wynika to z tego, że Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej ogłosiło 
konkurs w zakresie programu „Wieloletni Senior+” lata 2015-2020, oraz edycja 
2017. W związku z tym, że musimy złożyć projekt w zakresie doposażenia Klubu 
Seniora i chcielibyśmy, żeby zaczął funkcjonować w mieście Jastrzębie-Zdrój do 
13 marca, a wiemy, że zgodnie z planem kolejna sesja jest znacznie później, to 
prosilibyśmy radnych o to, żeby przegłosować. Jest to uchwała intencyjna, co 
daje nam szansę, że możemy się ubiegać o środki na to, żeby Klub Seniora 
zaczął w mieście Jastrzębie funkcjonować. 
 
Łukasz Kasza Przewodniczący Rady Miasta   
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Dziękuję, czy pojawiły się pytania, uwagi do projektu uchwały? 
 
Andrzej Matusiak-Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Z uwagi na to, że jest to uchwała intencyjna chciałbym mieć informacje, jak 
postępują prace związane z tym. Żebyście nas państwo informowali, jako Radę 
Miasta, czy państwo uzyskaliście dofinansowanie, czy nie uzyskaliście i jak 
postępują prace z tym związane. 
 
Janusz Buda-Zastępca Prezydenta Miasta 
Oczywiście, informacje będą na bieżąco, a co do lokalizacji, to już możemy 
powiedzieć, że lokalizacja Klubu Seniora będzie na ul.Mazowieckiej i tam mamy 
już wstępne pomieszczenia przygotowane, a teraz musimy je wyposażyć. Każdy 
kolejny postęp będzie w informacji. 
 
Łukasz Kasza Przewodniczący Rady Miasta   
Trwa dyskusja nad tym projektem uchwały, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? 
 
Szymon Klimczak-radny RM 
Tylko w kwestii formalnej, czy pan Przewodniczący dekretował do jakiejś 
branżowej Komisji? 
 
Łukasz Kasza Przewodniczący Rady Miasta   
Nie, jest to uchwała którą od razu skierowałem pod obrady sesji nadzwyczajnej z 
poleceniem przedstawienia ogółowi radnych bez potrzeby zwoływania 
dodatkowych Komisji. 
 
Szymon Klimczak-radny RM 
Chciałem się tylko upewnić, czy nie będzie jakimś zarzutem formalnym co do 
procedowania nad projektem ewentualnie przez nadzór Wojewody? Chciałbym 
zapytać i czy ktoś ewentualnie mógłby mi odpowiedzieć?  
 
Łukasz Kasza Przewodniczący Rady Miasta   
Wielokrotnie już w tej kadencji podejmowano uchwały bez uprzedniego 
zaopiniowania, nikt nam z tego tytułu nie zarzucił jakiś wad prawnych. Chodzi w 
końcu w procedurze, żeby radni wiedzieli nad czym głosują, a myślę, że jest to w 
pełni spełnione w dniu dzisiejszym. Czy są jeszcze pytania? Jeśli nie ma, to 
otwieram głosowanie.  
 
Łukasz Kasza Przewodniczący Rady Miasta   
Kto jest za przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr V.32.2017 w sprawie zamiaru utworzenia Klubu Seniora 
„Senior+” została podjęta głosami: za – 21, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 

Przewodniczący Rady Miasta – Łukasz Kasza 
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 

 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 
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Ad.5 
Zakończenie posiedzenia  
 
Łukasz Kasza Przewodniczący  Rady Miasta 
- W tym momencie zamykam obrady. Nie ma przewidzianego punktu wolne głosy 
i wnioski. Zamykam obrady V sesji nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
 
Protokołowała 
Alicja Kogut 
 


